
Det Kolde Gys 

Referat Bestyrelsesmøde 6. sept.  2023 

Deltagere : Lis, Dorrit, Ole, Bonjek, Per,  Rasmus, Kirsten   

Referent: Bonjek og Kirsten 

Dagsorden 
 

1. Bog 
2. Fra indbakken 
3. Medlemsoptag 
4. Byggeri 
5. Sandflytning 
6. Rengøring 
7. Daglig drift i øvrigt og aflevering fra sommeren 
8. Arket med regler som udleveres til intro 
9. Standerhejsning 
10. Gæstedage 
11. Frivilligmiddag 
12. Bestyrelsesmøder 

 
 

1. Bog  

Vi forventer at bogen bliver trykt ca 1. nov .  Kirsten kontakter Dennis og Svend-Erik 
 

2. Fra indbakken  

Amagerbio  - støtteerklæring ? vi Ønsker 5. øreren held og lykke men ønsker ikke at være 

medunderskriver.   

Transpersoner. Henviser til fællesafdelingen hvor der er plads til alle køn 

Den Nye vinterbadeforening i strandparken. Vi byder den velkommen og håber den kan tage noget 

af presset fra DKG , men på nuværende tidspunkt afholder vi os fra yderligere tiltag. 

 

3. Medlemsoptag og Interesseliste 2024.   

Det har krævet 3 runder af ”optagelse” at fylde oktober holdene.  Der er 322 tilmeldte til intro i 

oktober. 

     Novemberintro afholdes 2., 7. og 12. nov.  

     Intereresseliste 2024 løber fra 1.December ’23 til 1. maj ’24. 

  

4. Byggeri. Byggeriet er stadig i proces og vi skubber fortsat på, for at få byggetilladelsen. Det er 

en ualmindelig lang myndighedsbehandling i Københavns kommune. Lige nu er det 

fredningsafdelingen i Teknik og Miljø alle venter på. De fornødne høringer er afklaret. Der 

mangler kun et tryk på godkendt. Og sådan har det været de sidste 3 mdr. Det er 

utilfredsstillende,  at det skal være så svært at drive frivilligt foreningsarbejde i København.  

 



5. Vi har møder med de relevante myndigheder om at få flyttet sand, og har nu indgået aftale med 

ingeniør fra Niras for at få den nødvendige bistand .Det estimeres at Niras har rapporten klar i 

løbet af september. Forvaltningen behandler sagen sideløbende  og vi håber  at vi kan 

påbegynde reetablering af kystlinjen Feb-Marts. 
 

6. Vi har fået tilbud fra Sundby rengøring. Der mangler dog en del afklaring , blandt andet i forhold 

til metode og rengøringsmidler. Vi vil gerne beholde Johan. Vi vil have en højere standard end 

for nuværende. Og vi har en finger på pulsen i forhold til alternativer til Sundby rengøring.   
 

7. Den daglige drift med reparationer mv fungerer rigtig godt, der har været et fint samarbejde 

med livredderne hen over sommeren og afleveringen fra dem til os, er tilfredsstillende.  
 

8. Regler til udlevering til intro.   BHP opdaterer og sender til gennemlæsning og til print efter 

godkendelse 
 

9. Standerhejsning. 1. Oktober, Kirsten kontakter Anders 
 

10. Gæstedage afholdes den første søndag hver måned , fra 1. november.  tiden udvides til kl 14, 

så det er samme tidsrum som børneadgangen. Det anføres fremadrettet, at børn er til og med 

12 år.  
 

11. Dorrit undersøger vedrørende frivillig middag i nov.  
 

12. Bestyrelsesmøde  4. Oktober og 2. nov .   
 

 
 
 

 
 
 


